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Protokoll lokala brottsförebyggande rådet, 
Järva den 13 februari 2025 

Närvarande:  
Rashid Mohammed, (V)  
Kim Ekblom (C) 
Azad Hassan (S) 
Åsa Nilsson Söderström (L) 
Letti Freivalds (S) 
Jonas Jeppson (M) 
Toni Mellblom, Järva SDF 
Ylva Matthew, Järva SDF 
Caroline Teir, Järva SDF 
Aron Mezaros, LPO Järva 
Johanna Cajander, LPO Järva 
Nathalie Dandeby, Einar Mattsson 
Karin Göransson, Fastighetsägare i Järva 
Igor Borg, Fastpartner 
Tina Ajneling Danielsson, Svenska bostäder 
Mattias Mildhav, Keolis 
Marcelo Hidalgo, Keolis 
Fawwaz Azad, MTR 
Tommy Elofsson, Spånga företagarförening  
 
 
Tidpunkt 
13 februari 2025 kl. 9.00–11.00 

Plats 
Förvaltningshuset, Kista  

1. Mötet öppnas  
Rashid Mohammed öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
Rashid Mohammed och Jonas Jeppson§ utses till 
protokolljusterare.   
Dagordningen godkänns och föregående protokoll läggs till 
handlingarna.  
 

2. Lägesrunda  
Kort lägesbild från respektive organisation:  

Järva stadsdelsförvaltning
Staben

Protokoll lokala BRÅ
250213 Dnr: JÄRVA 2025/5

16363 Spånga

ylva.almgren@stockholm.se

start.stockholm
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Polisen:  
Polisen informerar att det just nu händer mycket i samhället i 
stort men att det just nu är relativt lugnt i Tensta. Polisen ser 
positiva effekter på flera platser och bedömer att det inte är 
något område som just nu har en negativ utveckling. Arbetet 
med den trygghetsskapande insatsen i Tensta fortsätter  
 
Svenska Bostäder:  
Svenska Bostäder rapporterar att de haft en brand i Tensta 
nyligen men att det annars är lugnt i stadsdelen.   
 
MTR:  
MTR rapporterar att det är lugnt i allmänhet.   

Fastighetsägare i Järva:  
Rapporterar att de ser ökat häng i trapphus och källare, 
framförallt i Husby och Rinkeby. Ser en ökning av hemlösa och 
narkotikapåverkade i Rinkeby. Personer som använder och 
säljer narkotika i Husby.  

Lunda företagsgrupp: 
Rapporterar om lugnt i allmänhet i Lunda. Har en 
fastighetsägare som har haft flera inbrott och ställer därför en 
fråga till polisen om det finns möjlighet att få tillgång till 
brottsstatistik. Polisen svarar att de behöver stämma av med sin 
rättsavdelning och ber att få återkomma med svar därefter.   
 
Kista räddningstjänst:  
Rapporterar om ett allmänt lugn i stadsdelen, inget särskilt som 
sticker ut. Ser ingen ökning av skadegörelse eller liknande.   

Einar Mattsson:  
Rapporterar om ett generellt lugn kring sina fastigheter men har 
sett en ökning av dumpning. Hundratals däck dumpas på Einar 
Mattssons mark och man har även haft problem med 
asbestdumpning. Einar Mattsson hanterar bortforsling 
skyndsamt. Ser en ökning av häng omkring sina fastigheter men 
har ännu inte haft några incidenter kopplat till detta.   

Järva stadsdelsförvaltning:  
Stadsdelsdirektör Toni Mellblom rapporterar att det är allmänt 
lugnt i stadsdelen. Man arbetar nära polisen i flera frågor, bland 
annat med nyrekrytering till kriminalitet.  

Polisen får en fråga gällande Husby och den problematik med 
ungdomar de nämnt under lägesrundan. Polisen svarar att det är 
mycket häng och större grupperingar av ungdomar, dessa ska 
dock inte ha kopplingar till kriminella nätverk. Dock ser man en 
problematik med att dessa ungdomar stör näringsidkare och att 
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invånare upplever otrygghet när man ska passera ungdomarna. 
Det finns också en friktion mellan ungdomarna och polisen, 
denna friktion minskade under en tid men har nu ökat igen. 
Polisen har fått ägg och sten kastade på sig samt klotter riktat 
mot enskilda poliser. Samverkan finns mellan polis, 
stadsdelsförvaltning och socialförvaltning för att arbeta riktat 
mot den aktuella målgruppen.   

3. Årlig lägesbild 
Caroline Teir, utredare i Järva stadsdelsförvaltning presenterar 
resultatet från den årliga lägesbilden som en del av Järva 
stadsdelsförvaltnings lokala samverkansöverenskommelse med 
polisen.  
Stadsdelsförvaltningen får en fråga om Kista busstorg och om 
det finns möjlighet att använda vakter i större utsträckning. Toni 
Mellblom svarar att detta inte är aktuellt i dagsläget.  
Stadsdelsförvaltningen får en fråga om varför inga 
trygghetsinvesteringar kommer göras i Bromsten under 2025 
och Toni Mellblom svarar att det är ett pågående arbete med 
trygghetsinvesteringar och att vi följer utvecklingen i Bromsten.  
 

4. Årshjul och möten för 2025 
Stadsdelsförvaltningen föreslår att det lokala 
brottsförebyggande rådet ska sammanträda med följande teman 
och datum år 2025:  

13/2 Årlig lägesbild Järva 
8/5 Sommar i Järva 
4/9 Unga i riskzon för destruktivt beteende 
13/11 Kriminella miljöer och livsstilar 

Detta godkänns av rådet.  
 
Fråga ställs om behov av att diskutera otillåten påverkan och 
lokalt brottsförebyggande arbete. Båda dessa ämnen hänvisas 
istället till nämnden.  

Det inkommer också ett önskemål att det lokala 
brottsförebyggande rådets sammanträden hålls i en fast lokal 
framöver, stadsdelsförvaltningen tar med sig frågan.  

5. Övriga frågor 
Stadsdelsförvaltningen lyfter att det rapporterats i media om att 
Järva stadsdelsförvaltning sparar ekonomiska medel på 
familjehemsplaceringar, stadsdelsdirektör Toni Mellblom 
informerar om att detta inte stämmer.  

MTR informerar att de önskar att resenärer som upplever sig 
otrygga i lokaltrafiken ska rapportera detta till MTR.  
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5. Nästa möte  
8 maj 2025 kl. 9.00–11.00, förvaltninghuset Kista 
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